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Leterme: "Latere uitspraak is element in
nieuw MAP"
nieuws

Vlaams minister-president en minister van Landbouw Yves Leterme zegt in een reactie op
het verslag van de advocaat-generaal van het Europees Hof van Justitie dat de latere
uitspraak van het Hof een element zal zijn bij de opmaak van een nieuw Mestactieplan
(MAP). Hij wijst er wel op dat de zaak betrekking heeft op de situatie 1999-2000 en dat
sindsdien grote vooruitgang werd geboekt.
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Vlaams minister-president en minister van Landbouw Yves Leterme zegt in een reactie op het
verslag van de advocaat-generaal van het Europees Hof van Justitie dat de latere uitspraak van het
Hof een element zal zijn bij de opmaak van een nieuw Mestactieplan (MAP). Hij wijst er wel op dat
de zaak betrekking heeft op de situatie 1999-2000 en dat sindsdien grote vooruitgang werd geboekt.
Leterme noemt het verslag van de advocaat-generaal geen verrassing. De advocaat-generaal is
blijkbaar van oordeel dat Vlaanderen een groter gebied als kwetsbaar gebied moet aanduiden. Ook
op de laatste zitting van het Hof had de Europese Commissie reeds uitspraken in die zin gedaan,
aldus Leterme.
Maar de Vlaamse regering wijst erop dat de zaak die haar afwikkeling krijgt voor het Europees Hof
betrekking heeft op 1999-2000 en dat het Vlaams mestoverschot sindsdien is verminderd met 29
miljoen kg fosfor en 35 miljoen kg stikstof. Leterme wijst er ook op dat het Hof zelf vragen had bij
de opstelling van de Commissie, die totaal geen vrijheid laat aan de lidstaten wat betreft de
implementatie van de richtlijn.
Leterme zegt dat het nu wachten is op de uitspraak van het Hof, die een element zal zijn bij de
opmaak van een nieuw MAP tegen het einde van het jaar. "Doel van het nieuwe MAP is na te gaan
hoe we de inspanningen die in het verleden geleverd werden en die al in belangrijke mate resultaten
hebben opgeleverd, kunnen verder zetten", aldus Leterme. Hij verwijst naar het MIRA-rapport van
de milieu-administratie, dat aangeeft dat sinds '90 de vermestende emissie met 48 pct is gedaald.
"We zijn dus zeker op de goede weg. Maar de inspanningen moeten aangehouden worden".
De minister van Landbouw vindt het op het vlak van efficiëntie bovendien belangrijk dat de
landbouwers en veehouders binnen de Europese milieudoelstellingen het best zelf beslissen hoe ze
de doelstellingen halen in het kader van een driesporenbeleid: aanpak aan de bron, oordeelkundige
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bemesting en mestverwerking respectievelijk export. Daarbij verdient ook de mens achter de
ondernemer aandacht. "Het beleid zal niet gestoeld zijn op slogans, maar op feiten en cijfers", aldus
Leterme.
Hoe streng moet het nieuwe Mestactieplan worden?
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